
REFERAT - ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
Grundejerforeningen Farumvænge

Mandag d. 26. oktober 2015,  Kl 19.30
På Solvangskolen klasselokale 15

Der blev serveret kaffe/the, øl og vand mm.

10 personer mødte frem til årets generalforsamling.

1)  Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer: Jesper

Referent: Søren 

2)  Formandens beretning

Det har været et meget stille år i grundejerforeningen. Der har kun været afholdt et møde det forgangne år. Men der 
har dog alligevel foregået lidt arbejde fra bestyrelsens side.

Bl.a. er der i et lille udvalg blevet arbejdet med fibernet. Foreningen har som alle ved ligget lidt i et hul hvad angår 
mulighed for tilslutning af internet ud over via fastnet telefonen. Det er der nu rodet bod på, da fibernet nu ligger inden 

for overskuelig afstand i det bl.a. Nordtoftevej 25, 27, 40 og 42 har fået lagt fibernet ind. Mere information under 
punkt 4).

Belægningen på stikvejene har også været et emne der dog kun har været arbejdet meget lidt med. Bestyrelsen har 
besluttet at vente med at foretage noget med stikvejene, dels er den ruflede overflade ved at være kørt flad, dels vil en ny 
belægning koste mere eller mindre hele kassebeholdningen. Derudover kan det være der skal graves hvis flere 

medlemmer ønsker fibernet.

Dette års vejfest måtte desværre aflyses pga for lille tilmelding.

Endelig et velkommen til de nye ejer Solbakken 17 der nu er flyttet ind efter byggeriet blev færdig.

Der var ingen kommentarer eller spørgsmål til beretningen. Beretning godkendt.

3)  Regnskab for 2014/2015
Regnskabet gennemgået og godkendt.

Enkelt kommentar til regnskabet. Under status er kontingentrestance 2014-2015 og ikke som skrevet 
2013-2014.

4)  Information fra bestyrelsen

-Fibernet: 

På grund af afbud fra Bolig:Net’s repræsentant, præsenterede Henrik Eklund kort Bolig:Net.
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Bolignet er en lille uafhængig udbyder er forskellige Internetservices, herunder fibernet til private, til en 
meget fordelagtig pris. Kort fortalt, vil Bolig:Net i mange tilfælde kunne tilbyde en service, som f.eks. 
TDC ikke vil tilbyde.

Alle henvendelser til Bolig:Net bliver behandlet separat og vi vil derfor ikke få noget ud af at henvende os 
som Grundejerforening. Til gengæld reagerer de hurtigt og professionelt. Jeg blev kontaktet af deres 
sælger under 2 timer efter, at jeg havde afsendt min forespørgsel.

Vi er pt. 5 husstande i foreningen, der har lavet aftale med Bolig:Net – alle har fået lagt fiber-net ind til en 
meget fordelagtig pris og en binding på kun 6 måneder.

Bolignet har ikke en TV-pakke som TDC eller YouSee har, så det er KUN Internet via fiber, de vil kunne 
tilbyde.

Gå ind på deres hjemmeside og læs meget mere om Bolig:Net og hvad de tilbyder, til hvilke priser, på 
www.bolignet.dk – det er også her man bestiller, hvis man er interesseret i at få fibernet fra dem.

 

5)  Indkomne forslag
Der var ingen yderlige forslag.

A) vejfest.
Det blev vedtaget at vejfesten fremover afholdes hvert 2. år. Næste gang sommeren 2016. Da der ikke var 
frivillige til at arrangere, blev det besluttet at bestyrelsen laver en indbydelse. Festen vil blive en medbring 
selv, så der som sådan ikke skal arrangeres noget. Bestyrelsen fastsætter en dato. Budgettet fastholdes på 
2500kr i tilfælde nogen skulle melde sig.

B) Opsætning af trafikspejl. 

Efter lidt diskussion blev det besluttet med stemmerne, 2 for, 1 imod, at vedtage budgettet på op til 5000kr 
til opsætning af trafikspejl i svinget på stikvejen Nordtoftevej/Solbakken.

6)  Valg til bestyrelsen

7) Fastsættelse af kontingent
Nuværende kontingent på kr. 500 pr. år. fastholdes.

8) Eventuelt

Ingen punkter til eventuelt.

Post Navn På valg i Periode

Formand Søren Bank Lutterodt 2015 2 år Genvalgt

Kasserer Jens Monrad Hansen 2016 2 år

Bestyrelsesmedlem Henrik Eklund 2015 2 år Genvalgt

Bestyrelsesmedlem Pia Feldinger Vittov 2016 2 år

Suppleant Jesper Beck Holm 2015 1 år Genvalgt

Revisor Lars Petersen 2015 1 år Genvalgt

Side �  af �2 2


